



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management  
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

# CALL FOR CIPMM AWARDS NOMINATIONS IS NOW OPEN

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:  
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/eazines-and-communications/>  
La version française suit...

---

**THE 2025 CIPMM AWARDS NOMINATIONS ARE NOW OPEN!**  
**THE DEADLINE TO SUBMIT NOMINATIONS IS APRIL 7TH, 2025**

**Awards Nomination Form**

The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management (CIPMM) established the Awards program to honor those amongst us that are making a significant contribution to the Procurement and/or Materiel Management and /or Fleet Management communities in Canada.

### Why to submit a Nomination?

- **It's Easy!** We've streamlined the process to make submitting a nomination clear and straightforward.
- **Make a Difference!** Your nomination can have a lasting impact on someone's career and their professional community.
- **Celebrate Success!** Be part of highlighting excellence and showcasing the achievements of those who deserve it most.

### THE 2025 AWARD CATEGORIES ARE:

**GUIDING LIGHT AWARD (PROCUREMENT, MATERIEL MANAGEMENT, FLEET MANAGEMENT).** We all have that one person who has helped advise, guide and impact us in our career. Perhaps it's a leader who has steered their organization toward a brighter future, a visionary who drives progress through innovation, or a passionate volunteer, that gives their time. These individuals go above and beyond. They illuminate the path to allow others to shine and leave a lasting impact.

This Award honors those who are truly a guiding light in their field and beyond. Please share with us who this person is to you, your community at large, or your organization.

**RISING STAR AWARD (PROCUREMENT, MATERIEL MANAGEMENT, FLEET MANAGEMENT).** The Rising Star Award for new professionals/new hires, celebrates individuals that early in their careers, have made a great impact. Perhaps they have made an outstanding achievement, demonstrated adaptability, or innovated with great vision.

They are those that in a short time, have demonstrated a promising trajectory within their respective field. This award honors the talent, enthusiasm, and dedication of these new professionals. Please share with us who in your organization has demonstrated exceptional growth and the potential to become one of tomorrow's influential leaders.

### AWARD NOMINATIONS GUIDELINES:

- The CIPMM Awards Committee administers the awards, evaluates all nominations and recommends winners to the CIPMM Board of Directors which makes final award decisions.
- CIPMM reserves the right to make its own nominations in all awards' categories.
- To be considered for an award, individuals must be nominated in consultation with Nominee's manager.
- Deadline to submit – **April 7th, 2025**
- E-mail the completed nomination form and any additional documents required to [admin@cipmm-icagm.ca](mailto:admin@cipmm-icagm.ca)
- Awards recipients will be announced at the 2025 CIPMM National Workshop on **June 4th, 2025**.

**Don't wait!** Take a few minutes to nominate a deserving candidate and give them the recognition they've earned! Together, we can celebrate the achievements that make a real difference.



**LES NOMINATIONS POUR LES PRIX ICAGM 2025 SONT MAINTENANT OUVERTES!**  
**Date limite pour envoyer vos nominations: Le 7 avril 2025**

[Formulaire de mise en candidature](#)

L'Institut canadien pour la gestion des approvisionnements et du matériel (ICAGM) a mis en place un programme de prix pour honorer ceux d'entre nous qui apportent une contribution significative aux communautés de la gestion des approvisionnements et/ou du matériel et/ou de la gestion de la flotte au Canada.

#### **Pourquoi soumettre une candidature ?**

- **C'est simple !** Nous avons simplifié le processus afin que la présentation d'une candidature soit claire et simple.
- **Faites la différence !** Votre nomination peut avoir un impact durable sur la carrière d'une personne et sur sa communauté professionnelle.
- **Célébrez la réussite !** Participez à la mise en lumière de l'excellence et des réalisations de ceux qui le méritent le plus.

#### **LES CATÉGORIES DE PRIX POUR 2025 SONT LES SUIVANTES :**

**PRIX LUMIÈRE GUIDANTE (APPROVISIONNEMENT, GESTION DU MATÉRIEL, GESTION DE LA FLOTTE).** Nous avons tous une personne qui nous a conseillé, guidé et influencé au cours de notre carrière, qu'il s'agisse d'un dirigeant qui a guidé son organisme vers un avenir meilleur, d'un visionnaire qui fait avancer les choses grâce à l'innovation ou d'un bénévole passionné qui donne de son temps. Ces personnes se surpassent. Elles éclairent la voie pour permettre aux autres de briller et de laisser un impact durable.

Ce prix rend hommage à ceux qui sont véritablement une lumière guidante dans leur domaine et au-delà. Veuillez nous dire qui est cette personne pour vous, votre communauté au sens large ou votre organisme.

**PRIX DE L'ÉTOILE MONTANTE (APPROVISIONNEMENT, GESTION DU MATÉRIEL, GESTION DE LA FLOTTE).** Le prix de l'étoile montante, décerné aux nouveaux professionnels et aux nouvelles recrues, récompense les personnes qui, au début de leur carrière, ont eu un impact considérable. Ils ont peut-être réalisé une performance exceptionnelle, fait preuve d'adaptabilité ou innové avec une grande vision. Ce sont des personnes qui, en peu de temps, ont démontré une trajectoire prometteuse dans leur domaine respectif.

Ce prix récompense le talent, l'enthousiasme et le dévouement de ces nouveaux professionnels. N'hésitez pas à nous faire part des personnes qui, au sein de votre organisme, ont fait preuve d'une croissance exceptionnelle et ont le potentiel pour devenir l'un des leaders influents de demain.

#### **LIGNES DIRECTRICES POUR LES NOMINATIONS AUX PRIX :**

- Le Comité des prix de l'ICAGM administre les prix et recommande les lauréats au Conseil d'administration de l'ICAGM, qui prend les décisions finales en matière de prix.
- L'ICAGM se réserve le droit de procéder à ses propres nominations dans toutes les catégories de prix.
- Pour être considéré pour un prix, les individus doivent être nommés en consultation avec le gestionnaire du candidat.
- Date limite de soumission - **7 avril 2025**.
- Envoyez par courriel le formulaire de mise en candidature rempli et tout document supplémentaire requis à [admin@cipmm-icagm.ca](mailto:admin@cipmm-icagm.ca)
- Les noms des lauréats seront annoncés lors de l'atelier national de l'ICAGM 2025, le **4 juin 2025**.

**N'attendez pas !** Prenez quelques minutes pour proposer un candidat méritant et lui donner la reconnaissance qu'il mérite ! Ensemble, nous pouvons célébrer les réalisations qui font une réelle différence.

---

*Follow us on Social Media – Connectez-vous avec l'ICAGM*



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave Avenue | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!